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Abstract (en)
The invention relates to a collapsible ironing board with a stand, a sleeve board (13), an iron rest (29) and a laundry resting surface (11), which is
characterised in that the ironing board (2) equipped with hinges has an ironing surface (3) which can be folded up and out. The stand can consist
of two asymmetrically designed legs (6, 7). <??>According to a preferred embodiment, the feet (4, 5) of the stand can be made telescopically
extendable, and arranged at the end, at least on one foot, is a vertically adjustable eccentric head knob (8) which functions as a levelling device. <??
>The sleeve board (13) can be arranged so that it can be folded and lowered. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen ausklappbaren Bügeltisch mit Fußgestell, Ärmelbrett (13), Bügeleisenablage (29) und Wäscheablagefläche (11), der
dadurch gekennzeichnet ist, daß das mit Scharnieren versehene Bügelbrett (2) eine ein- und ausklappbare Bügelfläche (3) aufweist. Das Fußgestell
kann aus zwei assymmetrisch ausgebildeten Beinen (6, 7) bestehen. Nach einer bevorzugten Ausführungsform können die Standfüße (4, 5) des
Fußgestells teleskopartig verlängerbar ausgebildet sein, wobei endseitig mindestens an einem Fuß ein höhenjustierbarer, exzentrischer Kopfnoppen
(8) angeordnet ist, der als Niveauausgleichsvorrichtung fungiert. Das Ärmelbrett (13) kann klappbar und versenkbar angeordnet sein.
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